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Protokół Nr XXXVI/09
z Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie

w dnia 30 marca 2009r.

Sesja trwała od godziny 13:00 do godziny 16:00.

Na ogólną liczbę radnych obecnych było 12, zgodnie z listą obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokołu.

W Sesji Rady udział wzięli:
- Radni, wg załączonej listy obecności;
- Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin;
- Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin;
- Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin;
- Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin;
- Halina Wiśniewska – Kierownik Ref. KOS;
- Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI;
- Iwona Śmietanka – radca prawny;
- Dyrektorzy Szkół w Żychlinie;
- Przedstawiciele Młodzieżowej Rady Gminy Żychlin wg załączonej listy;
- Magdalena Konczarek – Dyrektor MGOKSiR;
- Ewa Andrzejewska – dyrektor MGBP;
- Piotr Zieliński – prezes zarządu /o ZNP w Żychlinie ;
- Barbara Sitkiewicz – dyrektor MGOPS;
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli wg załączonej listy obecności;
- Mieszkańcy Gminy Żychlin.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – p. Zofia Pilarska.

Otwierając obrady powitała Radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika
Gminy i Sekretarza Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy,
Kierowników referatów Urzędu, Sołtysów i Przewodniczących Osiedli, przedstawicieli
Młodzieżowej Rady miny Żychlin oraz wszystkie osoby przybyłe na obrady Sesji.

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła quorum Sesji,  a  więc  jej
prawomocność do podejmowania uchwał.

Radni otrzymali porządek Sesji. Czy są jakieś uwagi bądź inne propozycje do
proponowanego porządku obrad? Proszę o zgłaszanie.

Burmistrz – poprosił o wprowadzenie zmian do porządku obrad Sesji, poprzez
dodanie dwóch projektów uchwał:

- w punkcie 3 podpunkcie d – w sprawie: zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „
Zagospodarowanie terenu wokół budynku Urzędu Gminy oraz Centrum
Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009r. ;
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-  w punkcie 3 podpunkcie e – w sprawie: zaciągnięcia kredytu
           długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.:
         „ Termomodernizacja budynku Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Żychlinie”
           zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009r.

Wprowadzenie powyższych projektów uchwał pozwoli nam unikać zwoływania Sesji
w trybie nadzwyczajnej oraz umożliwi podpisanie umowy z wybranymi wykonawcami
zadań.

Przewodnicząca Rady – przystąpiła do przegłosowania zaproponowanych zmian.

p. Andrzej Szymański – wniósł o nie wprowadzenie zaproponowanych zmian pod
trwające obrazy z uwagi na to, iż są to uchwały inwestycyjne naszej Gminy.
Z uwagi na to, że w ubiegłym roku takie zadania były dużo droższe niż są w tej chwili.
W związku z taka różnicą kwoty poprosił o otrzymanie uzasadnienia.
Wnioskował o to, że jeśli jest potrzeba, te projekty uchwał zostały objęte Sesją w
trybie nadzwyczajnym oraz możliwości omówienia  w komisjach zakresu prawnego.

Burmistrz – potraktował wypowiedź radnego jako pochwałę za to, że jako Gmina
mamy coraz tańsze inwestycje. W ramach wyjaśnienia poinformował zebranych o
tym, że jest to zjawisko  powszechne - ogólna recescja. Publicyści w znanych
gazetach  wyjaśniają ile Gminy zaoszczędzą na inwestycjach.
W naszych konkursach, składane jest po 9 - 11 ofert, w wyniku czego koszty
inwestycji są niższe niż zakładane.
Dla zobrazowania Burmistrz przedstawił „Schetynówke” miasta Kutna, gdzie koszty
inwestycji planowane były bardzo wysoko, a wartość w przetargu osiągnęła 50%
wartości kosztorysowych.

p. Andrzej Szymański – jest przedziwny takim metodom w naszej Gminie. To
powinny być inwestycje z pozyskanych środków unijnych.
Jeśli jest taka różnica to czemu nie można było załączyć do uchwał uzasadnienie co
jest powodem różnicy cenowej.
Zdaniem radnego jeśli coś miało kosztować 560 tys. a kosztuje 400 tys. to nie wie,
czy proces wykonania prac oraz zakres obowiązków będzie ten sam.

Burmistrz – nie zgodził się z wypowiedzią p. Szymańskiego, że jest to najlepszy
sposób na uzyskanie środków unijnych. Nie wyobraża sobie uzyskania środków z
Unii  na zagospodarowanie terenów wokół Urzędu.

Przewodnicząca Rady – zakończyła dyskusje nad tematem. Przystąpiła do
przegłosowania proponowanych zmian do porządku obrad.

- w punkcie 3 podpunkcie d – projekt uchwały w sprawie : zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „
Zagospodarowanie terenu wokół budynku Urzędu Gminy oraz Centrum
Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009r:
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GŁOSOWANIE:

za –                   7
przeciw –          1
wstrzymał się – 4

Stwierdzam, że Rada zmiany nie przyjęła.

- - w punkcie 3 podpunkcie d - w sprawie: zaciągnięcia kredytu
           długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.:
         „ Termomodernizacja budynku Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Żychlinie”
           zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009r.

GŁOSOWANIE:

Za –                   8
Przeciw –           0
Wstrzymał się – 0

p. Marek Jędrzejczak – zwrócił uwagę, że źle zagłosował, w tym głosowaniu
również się wstrzymuję.

Przewodnicząca Rady – wprowadziła reasumpcję głosowania.

Za –                    7
Przeciw –           1
Wstrzymał się – 4

Stwierdzam, że Rada zmiany nie przyjęła.

Przewodnicząca Rady – czy jeszcze jakieś zmiany do porządku obrad ktoś chce
zgłosić?

Burmistrz – z uwagi na to, iż na komisjach zapoznawaliśmy państwa ze
zmianami dotyczących projektu uchwały w punkcie 3 podpunkcie b; „ Przyjęcie
Regulaminu na rok 2009 wysokości oraz szczegółowych warunków
przyznawania i wypłacenia dodatków do wynagrodzenia zasadniczego,
szczegółowych warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród i innych świadczeń
wynikających ze stosunku pracy oraz podwyższenia minimalnych stawek
wynagrodzenia zasadniczego, nauczycieli szkół dla których organem
prowadzącym jest Gmina Żychlin” prosił o zmianę w nazewnictwie tej uchwały
poprzez wykreślenie zwrotu
 „ na rok 2009 ” tak, by została treść uchwały : przyjęcia „ Regulaminu wysokości
oraz szczegółowych warunków przyznawania i wypłacenia dodatków do
wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowych warunków obliczania i wypłacania
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw,
nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy oraz podwyższenia
minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego, nauczycieli szkół dla których
organem prowadzącym jest Gmina Żychlin”;
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Przewodnicząca Rady – z uwagi na to, że w porządku obrad mieliśmy nazwę
 „(...) Regulamin na rok 2009 (...)” poprosiła o przegłosowania i poprawy
nazewnictwa w brzmieniu: „Regulaminu wysokości oraz szczegółowych
warunków przyznawania i wypłacenia dodatków do wynagrodzenia zasadniczego,
szczegółowych warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród i innych świadczeń
wynikających ze stosunku pracy oraz podwyższenia minimalnych stawek
wynagrodzenia zasadniczego, nauczycieli szkół dla których organem
prowadzącym jest Gmina Żychlin”;

GŁOSOWANIE:

Za –                   12
Przeciw –           0
Wstrzymał się – 0

Stwierdzam, że Rada zmianę przyjęła.

Przewodnicząca Rady – poprosiła radnych o przegłosowanie porządku obrad w
całości wraz z miana w nazewnictwie w punkcie 3 podpunkcie b.

GŁOSOWANIE:

Za –                  12
Przeciw -           0
Wstrzymał się – 0

Stwierdzam, że Rada porządek obrad przyjęła.
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Porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.

2. Zapytania i wolne wnioski.

3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a)  wprowadzenia zmian w budżecie gminy Żychlin na rok 2009 oraz zmiany Uchwały

    Nr XXXIII/171/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia 2008r. w sprawie

    uchwalenia budżetu gminy Żychlin na rok 2009;

b) przyjęcia „ Regulaminu  w sprawie wysokości oraz szczegółowych

    warunków przyznawania i wypłacania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego,

    szczegółowych warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny

    ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród i innych świadczeń

    wynikających ze stosunku pracy oraz podwyższenia minimalnych stawek

    wynagrodzenia zasadniczego, nauczycieli szkół dla których organem prowadzącym

    jest Gmina Żychlin”;

c) przyjęcia Planu Odnowy Sołectwa Drzewoszki;

4. Informacja z realizacji zadań ujętych w Programie Współpracy Gminy Żychlin z

    organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku

    publicznego na rok 2008.

5 . Informacja z pracy Burmistrza za okres od 10 lutego 2009r. do 13 marca 2009r.

6. Odpowiedzi na zapytania.

7. Sprawy różne.

8. Przyjęcie protokółu Nr  XXXV/09 z dnia 25 lutego 2009 r.

9. Zakończenie obrad.
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Do p – tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Proszę o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków.
Zgodnie z regulaminem Rady w tym punkcie możne zabierać głos również
publiczność.

p. Staszewski – zgłosił kilka spraw związanych z miastem i mieszkańcami.
1) z uwagi na duże zanieczyszczenie zarówno miasta jak i środowiska; rzeka

czyszczona była w ubiegłym roku idąc do zakładu „ EMIT ” w stronę mostu.
Zanieczyszczenia zostały tam pozostawione . Prawa strona nie została
oczyszczona w ogóle. Pytanie: czy będzie oczyszczona, jeśli tak, to poprosił
by Urząd zgłosił się do odpowiednich jednostek o dokładne uregulowanie
stanu rzeki;

2) po lewej stronie idąc w górę ul. Narutowicza plac, gdzie miał być wybudowany
ośrodek zdrowia ( za czasów PRL-u ). Aktualnie jest tam wysypisko śmieci.
Należałoby to doprowadzić do porządku;

3) ul. Narutowicza od zegara w dół ( do mostu) ma dużo do życzenia. Naprawy
wymaga jezdnia oraz chodniki. Powinno się również uregulować odpowiednimi
znakami drogowymi;

4) sprawa wody pitej w naszych ujęć. Po awarii trzeba kilka m ³ wody spuścić by
można było korzystać. Oprócz zanieczyszczeń jest piach w wodzie.
Kanalizacja i ujęcie wody na oś. Wyzwolenia ma ponad 60 lat i jest bardzo
zaniedbane. Wadliwe wykonanie, nieprzystosowanie do takiej liczby
użytkowników głownie na ul. H. Sawickiej, Waryńskiego, Marchlewskiego,
Dąbrowskiego;

5) na oś. Wyzwolenia są dwie studnie, które są skasowane i nie używane. W
momencie awarii nie ma skąd czerpać wody a powinna być zabezpieczona i
dostarczona mieszkańcom.
Powinny być pobudowane hydranty zaraz koło studni głębinowych;

6) jeżeli są awarie, prosi o powiadamianie mieszkańców osiedla;
7) jeste prezesem stowarzyszenia „ Dzieci wojny ”. Jest możliwość uzyskania

świadczenia dla tych, którzy jeszcze nie skorzystali. Chorzy, którzy potrzebują
wózków inwalidzkich - jest możliwość otrzymania ze stowarzyszenia sprzętu
dla Polaków poszkodowanych przez III Rzeszę.
Można również otrzymać 2 tygodniowe bezpłatny wczasy.
Więcej informacji można uzyskać na ul. Barlickiego 4 w poniedziałki.

p. Magdalena Konczarek – w związku z koncertem z dnia 9 marca 2009r.
podziękowała młodzieży, która sama zgłosiła się do pomocy w ramach wolontariatu.

p. Marek Jędrzejczak – 1) zgłosił zapytanie związane z pracami wokół Domu
Kultury, kto wykonuje polecenie zrywania chodników, na czyje polecenie.
Jest dziś zadanie „ Modernizacja ciągów pieszych ” w wydatkach inwestycyjnych,
jednak w dalszym ciągu jest tylko projektem, a prace już trwają;
2) ul. Sannicka, czy będzie modernizowana. Czy w ramach środków własnych nie
można pościć równiarki przy poboczu i zrywki ze starego asfaltu z obydwu stron na
koszt Gminy nie można wykonać?

p. Bogdan Głuszcz – sprawa dotyczy byłej bocznicy „ EMIT - u ”. Zdemontowano
szyny, podkłady, zostawiono pobojowisko. Jeśli „ EMIT” zaniechał rekultywacji tego
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terenu, to powinien oddać go gminie zrekultywowany. Jeśli zakład nie będzie chciał
oddać terenu, to powinien zająć się tym obszarem.
Od ul. Jabłonkowej o okolicach niestrzeżonego przejazdu – należałoby
uporządkować sprawy.

p. Teresa Kubicka – ul. Wiśnowa, która prowadzi od ul. Jabłonkowej do ul. Jagiełły.
Mieszkańcy skarżą się, że zarośla porastają tereny prywatne. Prosi o
uporządkowanie.

p. Sołtys z Kaczkowizny – w każdym sołectwie jest problem wyrzucania śmieci po
rowach. Czy jeśli każdy sołtys podałby miejsce to czy  znalazłyby się środki, osoby,
które mogłyby wywozić śmieci, jednocześnie oczyszczając teren całej gminy z
odpadów porzuconych w pobliskich rowach?

p. Andrzej Szymański – stwierdził, że po raz kolejny dochodzi do tego, że my jako
gmina, posiadamy miejsce skandaliczne jeśli chodzi o przebieg Sesji. Zainteresowani
nie mają gdzie usiąść. Zarzuca, że jest to  specjalnie tak ciasne miejsce, aby za wielu
zainteresowanych się nie zmieściło. Apeluję do pani Przewodniczącej by w tej
kadencji zająć stanowisko, takie by miejsce obrad Sesji odbywało się w Domu
Kultury w małej sali.
2) na komisji prosiłem p. Skarbnik, by przedstawiła na piśmie jaki %w naszym
budżecie obejmują wydatki na oświatę.
3) jakie koszty poniosła gmina przy „ Akcji zima”;
4) czy nasza gmina brała udział w łataniu dziur na terenie całej gminy, nawet tam,
gdzie są drogi powiatowe. Jeśli brała, to jest skandal. Na jednej z Sesji radna p.
Melcher dziękowała Burmistrzowi za załatanie dziur na ul. Żeromskiego;
5) na jakiej podstawie odebrano obowiązki „Akcja zimna” ZGK i p. Markowi
Jabłońskiemu. Znając ich trudną sytuacje finansową, na jakiej podstawie obowiązki
przejęła spółka „Mig – Ma”?
6) czemu dyrektor Szkoły Nr 1 nie zwraca się o środki do gminy o naprawę hali
sportowej? Za żadnego Burmistrza nie było tak zaniedbanej hali jak jest teraz.
Przecieka dach, lecą ściany;
7) patrząc w budżet nie zauważyłem jak jest rozliczany samochód „ Skoda”, który jest
na stanie Urzędu Gminy. Proszę o szczegółowe rozpisanie : - czy są karty drogowe, -
ile ten samochód pali, - ile wydajemy w ciągu roku na ten samochód.
Radny przekazał Burmistrzowi swoje pismo na temat samochodu. Kolejny wniosek
wręczył p. Przewodniczącej o udzielenie informacji, w jaki sposób rozdysponowała
budżet Rady Miejskiej w Żychlinie.

Przewodnicząca Rady – przyjęła dwa wnioski :
- do Burmistrza w sprawie rozliczenia samochodu;
- do Przewodniczące Rady w sprawie rozliczania budżetu Rady Miejskiej.

p. Małgorzata Sobczak – na jednej z Sesji zadała pytanie w sprawie chodnika przy
ul. 1 – go Maja ( w miejscu gdzie kiedyś był położony ciepłociąg) idąc w kierunku
przedszkola. Czy ten odcinek będzie  w tym roku remontowany.
Prosiła również o zwrócenie uwagi i w miarę możliwości naprawę wjazdu do
przedszkola, gdzie po większych opadach stoi woda, która utrudnia ruch zarówno
pieszym jak i poruszającym się samochodami( zwróciła się do komisji prawa i
porządku – rolna).
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Przy ul. 1 – go Maja jest dużo nieruchomosci prywatne( głównie chodzi o pasma od
wysypiska w stronę ogródków działkowych), w których nie ma aktualnie właścicieli. W
związku z tym, wszyscy wyrzucają tam śmieci łącznie z pracownikami robót
publicznych. Poprosiła o ustawienie tablic o zakazie wyrzucania śmieci.

p. Jadwiga Melcher – zgłosiła sprostowanie do wypowiedzi radnego p. Andrzeja
Szymańskiego, która dziękowała Burmistrzowi za ul. Waryńskiego,  została
poszerzona i zrobiono 9 dodatkowych miejsc parkingowych.
Jeśli chodzi o ul. Żeromskiego, to wiadomo z odpowiedzi udzielonej przez
Burmistrza, że będzie robiona w ramach innego programu.

p. Jacek Laska – jako członek Komisji Oświaty w miesiącu lutym dokonano wizytacji
hali sportowej przy Zespole Szkół Nr 1. Miałem kserokopie dokumentu : decyzja
dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w sprawie odpłatności za korzystanie z sali,
zaakceptowana przez Burmistrza Gminy Żychlin z data styczniową 2009r., na której
ustalone są stawki odpłatności za korzystanie za godzinę. Czy ustanowienie takiej
decyzji powinno być w takiej formie, czy podjęte uchwałą? Będzie się starał
przekonywać radnych, by podjąć taką uchwałę, aby młodzież naszych szkół za
okazaniem legitymacji bezpłatnie  korzystała z tej hali.

p. Robert Stasiak – zwrócił uwagę za to, że  jest sporo nieporządku w rowach,
ulicach naszej gminy. Zaproponował wypracowanie programu, procedur, które
pozwoliłby na kontrole i porządek. Chodzi o ty, by nie tylko miasto, ale również
pewne drogi, miejsca, skwerki były systematycznie oczyszczane.
Sprawa dworca PKS na ul. Łąkowej – dotyczy chodnika. Pasażerowie wysiadający z
autobusów wychodzą wprost na trawnik, z racji tego, iż położony chodnik jest zbyt
krótki. Kwestia położenia kawałka chodnika przy dworcu PKS.

Do p – tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) wprowadzenia zmiany w budżecie gminy Żychlin na rok 2009 oraz zmiany
Uchwały Nr XXXIII/171/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia 2008r
w sprawie uchwalenia budżetu gminy Żychlin na rok 2009.

Przewodnicząca Rady – odczytała projekt uchwały.
Poprosiła przewodniczący komisji o odczytanie opinii do projektu uchwały.

1. p. Jadwiga Melcher – Komisja Rozwoju 4 głosami za pozytywnie przyjęła projekt
                                       uchwały.
2. p. Jacek Laska –        Komisja Rolna 3 głosami za pozytywnie przyjęła projekt
                                       uchwały
3. p. Marek Jędrzejczak – Komisja Rewizyjna 2 głosami za przy 1 przeciw i 1
                                         wstrzymującym się pozytywnie przyjęła projekt uchwały
4. p. Józef Kowalski – Komisja Oświaty 3 głosami za i 1 przeciw pozytywnie przyjęła
                                   projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady – czy są uwagi do powyższego projektu uchwały?
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p. Emilia Rajewska – udzieliła odpowiedzi na zapytanie p. Andrzeja Szymańskiego.
Plan wydatków w oświacie w dziale 801 po zmianach wprowadzonych  uchwałą, jeśli
państwo przyjmą będzie wynosił 11 106 341 zł łącznie z wydatkami inwestycyjnymi
stanowić będą 35,77% wydatków budżetu. Bez inwestycji, plan będzie wynosił 10
140 341 zł i analogicznie bez wydatków inwestycyjnych będzie wynosić 41,69 %
wydatków budżetu.

p. Krzysztof Anyszka – na komisjach, prosił o zmianę nazwy zadania
inwestycyjnego załącznika zadania inwestycyjnego Nr 5 i załącznik Nr 4 limity
wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne na lata 2009 – 2011. Poprawna
nazwa zadania odpowiednio w zadaniach Zał. Nr 4 zadanie 3 i zał. Nr 5 zad. 20
powinna brzmieć: „ zmiana sposobu użytkowania wraz z przebudową budynku
handlowego z przeznaczeniem na świetlicę wiejską oraz budowa zbiornika na
nieczystości ciekłe w Drzewoszkach”

p. Marek Jędrzejczak -  na komisji Rewizyjnej prosił o przygotowanie dodatkowej
informacji o dotacji Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji. Jest
dotacja w zmianach budżetowych w wysokości 100 000 zł w załączniku Nr 9
odnoście spłat długów, obserwując część wydatków bieżących i tzw. sztywnych
uważa, że wydatki bieżące  bardzo gwałtownie rosną. I z tego co widać będą rosły.
Patrząc na plan i stan długów radny uważa, że w 2011 r. będziemy mieli problemy.
100 000 zł jest to 1/5 budżetu MGOKSiR. 50 000 zł jest dodatkowo w tych uchwałach
przewidziane na inwestycje, które są potrzebne.
Powinniśmy ograniczyć w jak największym stopniu wydatki, bo 4 000 000 zł
kredytów, jest to jednak duże zadłużenie.

p. Magdalena Konczarek – z wypowiedzi wyczuła zrozumienie tematu.
Po dwóch miesiącach okazało się, że należy zwiększyć o 60 000 zł, które są
potrzebne do funkcjonowania. W momencie kiedy działalność merytoryczna się
zwiększa, to również zwiększają się inne wydatki np. , środki czystości, materiały
papiernicze, zaproszenia, tusze, materiały na zajęcia plastyczne, artykuły spożywcze
(które są małym marginesem, lecz również wiąże się to z kosztami).
Cięcia kosztów są najczęściej w tej części merytorycznej, czyli kulturalnej –
najważniejszej. W zeszłym roku na działalność kulturalną było 160 000 zł w tym
75 000 zł poszło na święto Żychlina.
W tym roku okazało się, że zostaje 71 000 zł na działalność merytoryczną z czego
25 000 zł już zostało wydane na Wielką Orkiestrę Świątecznej Pomocy, otwarcie
sezonu artystycznego, Powstanie Styczniowe, koncert p. Haliny Kunickiej, ferie dla
dzieci itp. Część rzeczy, które są wymienione, finansują się same: sprzedaż biletów.
W czasie, kiedy zostało wydane to 25 000 zł p. dyrektor postarałam się na
dodatkowe fundusze od sponsorów.
Działalność kulturalna jest bardzo istotna, jednak na przeszkody napotykam się na
każdym kroku. Dom Kultury jako budynek nie miał nigdy przeglądu budowlanego,
żadnego przeglądu. Aktualnie jestem na etapie przeprowadzanego przeglądu przez
firmę zewnętrzną, kontrola zapewne potrwa jeszcze trochę czasu. Otrzymam
zapewne zalecenia pokontrolne, które będzie musiała zrealizować.
Bardzo zły stan instalacji elektrycznej. Zaległości wieloletnie nie będą zlikwidowane w
ciągu roku – jest to nie możliwe ani fizycznie ani finansowo.
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Sprawy administracyjne: szkolenia BHP dla pracowników, badania lekarskie,
dokumentacja oceny ryzyka zawodowego, pierwsza pomoc przed medyczna. Brak
instrukcji bezpieczeństwa przeciw pożarowego.
W tym wszystkim chodzi o życie kulturalne w Żychlinie, o bezpieczeństwo ludzi,
którzy przychodzą do Domu Kultury. W tym momencie prowadzone są we wtorki i
środy do późna kursy taneczne.
Nie jestem w stanie usunąć wszystkich usterek w tak krótkim czasie. Sprawa chociaż
instrumentów jakie są w Domu Kultury: 2 fortepiany, 4 pianina, harmonia. Renowacja
samej harmonii to koszt ok. 3 tys. zł.

p. Andrzej Szamański -    po części rozumiem potrzeby Domu Kultury. Wydaję się
jednak, że świadomość pani była oczywista. Wcześniej również pracowała w Domu
Kultury radna p. Melcher.  Budżet jest zaplanowany. Zaapelował do pani dyrektor, że
jeśli mamy pomóc w jakikolwiek sposób, to prosił odejść od dawania zaproszeń
urzędnikom i radnym. Są to ludzie, których stać, by sobie kupili bilety.
Poprosił o podanie ile miejsc dopuszczonych jest do masowej imprezy? Powinniśmy
mieć przedstawiony pełny plan pojemności obiektu.
Prosił również  o przedstawienie dla Rady plan naprawczy Domu Kultury.

p. Zbigniew Gałązka – 50 000 zł, które jest zaplanowane, jest na instalacje
elektryczną wewnętrzną pomiędzy tablicą główną a pozostałymi tablicami.
Ta modernizacja jest bezwzględnie potrzebna po to, by mogła się odbyć jakkolwiek
impreza kulturalna.
Plan naprawczy tworzy się na podstawie wskazań wyznaczonych przez
poszczególne instytucje opiniujące. A wiadome jest już, że do modernizacji Domu
Kultury potrzebne są duże nakłady finansowe.

p. Emilia Rajewska – na Komisji Rewizyjnej długo tłumaczyła członkom na temat
zadłużenia. Na dzień dzisiejszy, jeśli zostanie podjęta uchwała to zadłużenie gminy
wyniesie 23,24% przy możliwości zgodnie z zapisami z ustawy o finansach
publicznych 60% zadłużenia. Spłata kredytów w tym roku, tj. 4,36% przy górnym
poziomie 15%. W latach 2010 – 2011 kredyty są wpisane w takich wysokościach a
nie innych, ponieważ jest podjęta uchwała w sprawie kredytów gminy Żychlin na rok
2009 r. i załącznik Nr 3 gdzie są limity wydatków na programy wieloletnie
inwestycyjne gdzie są wskazane programy z tytułu kanalizacji – wszystkie etapy,
termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej, przebudowa budynku
handlowego z przeznaczeniem na świetlice wiejską.
Jeszcze się nie zdarzyło, żeby jakaś gmina miała nadwyżkę w budżecie, a z
założenia wynika, że deficyt to jest zadanie inwestycyjne. Źródłem pokrycia deficytu,
zgodnie z ustawą o finansach publicznych jest m. in. pożyczka, kredyt, wolne środki,
nadwyżka budżetowa.
Nie jest tak, że uchwalając prognozę spłaty ługu na rok bieżący i lata następne są to
sztywne kwoty. Do budżetu wprowadziliśmy wolne środki w kwocie 1 783 753 zł.
Zmniejszyło to kredyty zaciągnięte w tym roku oraz poryło spłatę zadłużenia z
kredytów lat ubiegłych.
Wskaźniki nie są wcale tak szokujące, jak pan radny przedstawia i miało to odbicie w
decyzji Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie spłaty długu bieżącego.

p. Marek Jędrzejczak – opierając się na tych dokumentach mielibyśmy dług gminy w
wysokości ok. 6 000 000 zł.( 4 600 000 zł + 912 000 zł + odsetki)
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Zadania w załączniku wieloletnim planie inwestycyjnym nie są pokazane zadania. Są
tu tylko pokazane zobowiązania gminy gdzie są inwestycje wieloletnie.

p. Jadwiga Melcher – została wywołana do wypowiedzi przez radnego p. Andrzeja
Szymańskiego. W latach kiedy przyszło jej pracować w Domu Kultury lata
1974 – 1985 obiekt był nowy i nie wymagał remontu. W 1985 r został
przeprowadzony generalny remont. W momencie kiedy pracowała w latach 2003 –
2008 były wymieniane oświetlenia na sali widowiskowej, wymieniane kinkiety, została
doprowadzona nowa instalacja, doprowadzana sieć siły do urządzeń gospodarczych.
Jednak po tylu latach wszystko ma prawo ulec zniszczeniu.

p. Robert Stasiak – zgłosił formalny wniosek o 15 minutową przerwę.

Burmistrz – kwestia zadłużenia. Statut zadłużenia, o którym dziś mowa, może
zbliżyć się do 30% w skali do kwoty dopuszczalnej zadłużenia 60%. Na kredycie w
dzisiejszych czasach funkcjonuje przemysł, samorządy – jest to dźwignia rozwoju
ekonomicznego. Uważa, że zadłużenie na poziomie 23% nie jest wysokie, przy
możliwości zadłużenia 60%, a zapewniam, że zadłużenie do końca roku nie
przekroczy 30%.

p. Halina Wiśniewska – odniosła się do sformułowania radnego p. Andrzeja
Szymańskiego, co do dawania zaproszeń pracownikom. Pani dyrektor Domu Kultury
ma u siebie faktury zakupu biletów na imprezy opłacone przez Urząd dla swoich
pracowników. W ramach Funduszu Świadczeń Socjalnych.
Przewodnicząca Rady – ogłosiła 15 minut przerwy.

GŁOSOWANIE:

Za –                   8
Przeciw –           1
Wstrzymał się – 4

Stwierdzam, że Rada Uchwałę podjęła.
Nr Uchwały  - XXXVI/189/09.

Burmistrz – przedstawił kwit, mimo zaproszenia, zakupił z własnej kieszeni bilety.

p. Teresa Kubicka – poprosiła o zanotowanie, iż głosowała za podjęciem Uchwały.

Do p – tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach.

b) przyjęcia „ Regulaminu  w sprawie wysokości oraz szczegółowych warunków
przyznawania i wypłacania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego,
szczegółowych warunków obliczania i wypłacania  wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród i innych świadczeń
wynikających ze stosunku pracy oraz podwyższenia minimalnych stawek
wynagrodzenia zasadniczego, nauczycieli szkół dla których organem
prowadzącym  jest Gmina Żychlin”;
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Przewodnicząca Rady – odczytała projekt uchwały.

Poprosiła przewodniczących komisji o odczytanie opinii komisji.

1. p. Jadwiga Melcher – Komisja Rozwoju 4 głosami za pozytywnie przyjęła

                                         projekt uchwały;

2. p. Jacek Laska         -  Komisja Rolna 3 głosami za pozytywnie przyjęła projekt

                                        uchwały;

3. p. Marek Jędrzejczak – Komisja Rewizyjna 4 głosami za pozytywnie przyjęła

                                            projekt uchwały;

4. p. Józef Kowalski       - Komisja Oświaty 5 głosami za pozytywnie przyjęła

                                         projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady – czy są uwagi do powyższego projektu uchwały?

p. Halina Wiśniewska – z uwagi na różne zdania co  ustalenia terminu

regulaminu, otrzymaliśmy pismo od pani dyrektor wydziału prawno –

organizacyjnego w Łodzi, w którym jest mowa o tym, iż: „(...) Ustawa z dnia 21

listopada 2008r. o zmianie ustawy – Karta Nauczyciela (Dz. U z 2009r. Nr 1 poz.

1 ) zniosła m. in. obowiązek corocznego uchwalania regulaminów wynagradzania

nauczycieli, poprzez zmianę treści art. 30 ust. 6 ustawy – Karta Nauczyciela.

Brzmienie przepisu będącego delegacją dla organów stanowiących jednostek

samorządu terytorialnego do uchwalenia przedmiotowych przepisów nie pozwala

na uchwalenie regulaminów  na okres inny niż nieograniczony. (...)”

Całkowita treść pisma stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

GŁOSOWANIE:

Za –                12

Przeciw –          0

Wstrzymał się – 0

Stwierdzam, że Rada Uchwałę podjęła.

Nr Uchwały XXXVI/190/09.
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p. Teresa Kubicka – prosiła o zanotowanie, iż głosowała za podjęciem uchwały.

Do p – tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach.

c) przyjęcie „Planu Odnowy Sołectwa Drzewoszki”

Przewodnicząca Rady – odczytała projekt uchwały.

Poprosiła przewodniczących komisji o odczytanie opinii komisji.

1. p. Jadwiga Melcher – Komisja Rozwoju 4 głosami za pozytywnie przyjęła projekt
                                       uchwały;
2. p. Jacek Laska –       Komisja Rolna 3 głosami za pozytywnie przyjęła projekt
                                      uchwały;
3. p. Marek Jedrzejczak – Komisja Rewizyjna 4 głosami za pozytywnie przyjęła
                                          projekt  uchwały;
4. p. Józef Kowalski -     Komisja Oświaty 5 głosami za pozytywnie przyjęła projekt
                                       uchwały.

Przewodnicząca Rady – czy są uwagi do powyższego projektu uchwały?

GŁOSOWANIE:

Za –               12
Przeciw –        0
Wstrzymał się 0

Stwierdzam, że rada Uchwałę podjęła.
Nr Uchwały XXXVI/191/09.

p. Teresa Kubicka – prosiła o zanotowanie, iż głosowała za podjęciem uchwały.

Do p – tu 4.

 Informacja z realizacji zadań ujętych w Programie Współpracy Gminy

 Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami

      prowadzącymi działalność pożytku  publicznego na rok 2008.

Przewodnicząca Rady – czy są uwagi do przedłożonej informacji w Programie

Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2008.

Stwierdzam, że Rada informację przyjęła.
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Do p – tu 5.
Informacja z pracy Burmistrza za okres od 10 lutego 2009r. do 13 marca 2009r.

Przewodnicząca Rady – czy są uwagi do przedłożonej informacji z działalności
Burmistrza?

Stwierdzam, że Rada informację przyjęła.

Do p – tu 6. Odpowiedzi na zapytania.

Przewodnicząca Rady – poprosiła Burmistrza o udzielenie odpowiedzi na zapytania.

Burmistrza – poinformował, iż odpowiedzi udzieli w formie pisemnej.

Do p – tu 7. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady – przedstawiła radym pisma, jakie skierowany zostały do
Biura Rady:

1) nadanie Honorowego Obywatelstwa Żychlina Ks. Kanonikowi Franciszkowi
Śliwonikowi proboszczowi parafii pod wezwaniem Św. Piotra i Pawła w
Żychlinie;

Sprawa nadania Honorowego Obywatelstwa Żychlina Ks. Kanonikowi
Franciszkowi Sliwonikowi proboszczowi parafii pod
wezwaniem Św. Piotra i Pawła w Żychlinie .

Uzasadni enie

Ks. Franciszek Śliwonik    ur. 21.08.1935r. na Podlasiu Łupianka Stara gm.
Łapy zamieszkuje w Żychlinie.
W  dziewiątym  roku  życia  wraz  z  rodzicami  wywieziony  w   głąb  Niemiec  ,  po
półtorarocznej niewoli w okolicy Monachium wraca do kraju, z zatrutą krwią do
sanatorium dla byłych więźniów, leczy się i kontynuuje naukę w Szkole Podstawowej a
następnie  w   Liceum   Ogólnokształcącym   w   Łapach   ,   po   maturze   wstępuje
do Warszawskiego    Metropolitarnego    Seminarium   Duchownego    będąc
jednocześnie studentem Wydziału Filozoficznego Uniwersytetu Warszawskiego .
W 03.08.1958r. z rąk Kardynała Stefana Wyszyńskiego Prymasa Polski w
Katedrze Warszawskiej otrzymuje święcenia kapłańskie i skierowanie do pracy
duszpasterskiej jako wikariusz i nauczyciel religii w Warce nad Pilicą a następnie w
Wołominie.
W Pruszkowie z powodu nie zatwierdzenia przez władze oświatowe na
nauczyciela religii  w  szkołach   pruszkowskich   zakłada   punkt   katechetyczny   przy
kościele   u Kazimierza. Jako wikariusz i katecheta pracuje w renomowanych
parafiach warszawskich ; Służew, Koło, Reduta Wolska , Żoliborz.
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Jest organizatorem nieformalnych formacyjnych grup młodzieżowych - studenckich.
Kończy   studia   na   Akademii   Teologii   Katolickiej   z   tytułem   magistra   prawa
kanonicznego.
Pierwsze probostwo w Leoncinie pow. Nowy Dwór Mazowiecki /1973-1978/
W  grudniu   1978r.  mianowany  przez  Kardynała  Józefa  Glempa  Prymasa
Polski proboszczem parafii św. Piotra i Pawła w Żychlinie dziekanem dekanatu
Żychlińskiego .
Jest proboszczem na miarę potrzeb zmieniających się czasów , gorliwy
duszpasterz , mądry doradca ludzi pracy , ofiarny katecheta , dobry gospodarz .
Dla wielorakich potrzeb kilkunastotysięcznej ludności żychlińskiej i ku upamiętnienia
przyszłym pokoleniom pontyfikat Papieża Polaka , wsparty przez parafian zbudował
dom imienia Jana Pawła II z kaplicą pod wezwaniem św. Maksymiliana Kolbego ,
patrona trudnych czasów, który stał się współpatronem parafii żychlińskiej .
Ks. Proboszcz Franciszek Śliwonik był Kanclerzem Kurii nowotworzonej    Diecezji
Łowickiej , powołany do Rady Biskupiej przewodniczył Radzie Ekonomicznej Diecezji
jest obrońcą węzła małżeńskiego w Sądzie Biskupim .
Odznaczony    godnością    Kanonika    jest    Propozytem    Archikolegialnej    Kapituły
Łęczyckiej, przez Jana Pawła II mianowany kapelanem jego Świętobliwości.

Przewodnicząca Rady - poprosiła Komisję Oświaty o przeczytanie opinii do
wniosku:

p. Józef Kowalski – Komisja Oświaty pozytywnie przyjęła wniosek o nadanie
honorowego obywatelstwa.

Przewodnicząca Rady – poprosiła Burmistrza w miarę możliwości  o przygotowanie
odpowiedniej uchwały o nadanie Honorowego Obywatelstwa.

2) Pismo od Spółdzielni Mieszkaniowej w sprawie „podatku śmieciowego” ;

Zarząd i Rada Nadzorcza Spółdzielni Mieszkaniowej w Żychlinie zwracają się z
prośbą o rozpatrzenie możliwości wprowadzenia w naszej Gminie tzw. „podatku
śmieciowego", który nałożony byłby na każde gospodarstwo domowe Gminy.
Aktualne przepisy funkcjonujące w Gminie, dotyczące gromadzenia i utylizacji
nieczystości stałych nie zapobiegają nagminnemu procederowi „podrzucana" obcych
śmieci do naszych pojemników. Powoduje to dodatkowe, nieuzasadnione obciążenie
naszych mieszkańców kosztami wywozu i utylizacji śmieci. Nie jest zasadne
zastosowanie systemu zamykania pojemnika, gdyż podrzucane śmieci i tak znajdą się
obok niego. Proceder ten występuje nocą i szczególnie nasila się w okresie
przedświątecznym i przedweekendowym. Uważamy, że wprowadzenie takiego
podatku zniweluje to niekorzystne dla nas i innych zarządców nieruchomościami
zjawisko.



16

3) Odpowiedź na powyższe pismo w sprawie „podatku śmieciowego”

        W odpowiedzi na pismo znak: OP.0114-6/09 z dnia 03.03.2009 r. uprzejmie
informuję, że pismo Zarządu i Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej w
Żychlinie, ul. Łąkowa 5/21, dotyczące wprowadzenia tzw. „podatku
śmieciowego", który nałożony byłby na każde gospodarstwo domowe Gminy
Żychlin, nie może być na dzień dzisiejszy załatwione pozytywnie, gdyż:
- „ zgodnie z art. 6 a ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach z dnia

13 września 1996 r. (Dz. U. Nr 132, póz. 622) - test jednolity z dnia 28
listopada 2005 r. (Dz. U. Nr 236, póz. 2008):

Rada gminy może w drodze uchwały, na podstawie akceptacji mieszkańców
wyrażonej w przeprowadzonym uprzednio referendum gminnym, przejąć od
właścicieli nieruchomości wszystkie lub wskazane obowiązki, o których mowa
w art. 5 ust. l, pkt. l, 3 b i 4.

Przewodnicząca Rady – poprosiła przewodniczące Komisji Rolnej o przedstawienie
opinii.

p. Jacek Laska – na posiedzeniu komisji pismo zostało przedstawione członkom;
podtrzymujemy stanowisko Burmistrza.

p. Bogdan Głuszcz – jeżeli chodzi o „podatek śmieciowy”, to z mocy ustawy, gmina
powinna wprowadzić cały proces odbioru i utylizacji odpadów stałych i płynnych. Nie
wiem, czy potrzebne jest tu referendum. Środki, jakie miałyby być przeznaczone na
referendum można przeznaczyć na dodatkowe pojemniki, edukację itp.
Jest ustawa, która obowiązuje w tym względzie.

p. Zbigniew Gałązka – do odpowiedzi załączony jest tekst ustawy, referendum w tej
sprawie powinno się odbyć.

4) wniosek z Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej w Żychlinie o zwiększenie
dotacji;

Dotyczy:   zwiększenia dotacji na 2009 rok dla Miejsko-Gminnej Biblioteki
Publicznej w Żychlinie o kwotę 7.100,00 zł na pokrycie kosztów
zabezpieczenia stropów i remontu podłóg w budynku , którego
jesteśmy użytkownikiem

Miejsko – Gminna Biblioteka Publiczna w Żychlinie nie ma zabezpieczonych w
budżecie na 2009r środków na pokrycie w/w kosztów związanych z powyższymi
robotami budowlanymi w budynku. Stan stropów i podłóg wymaga
natychmiastowego remontu.
Wymieniona kwota – 7 100 zł obejmuje koszty:
- zakupu tarcicy na zabezpieczenie stropów w kwocie – 3 100 zł;
- przeprowadzenie remontu podłóg – 4 000 zł
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p. Robert Stasiak – przewidziane w uchwale budżetowej środki są dużo niższe niż
te o które pani prosiła. Czy w związku z tym zrezygnuje pani z niektórych zadań czy
w jakiś inny sposób te oba zadania będą zrealizowane. Z punktu widzenia, te oba
zadania są konieczne do realizacji.

p. Zbigniew Gałązka – obydwa zadania będą wykonane. Koniecznie należy zakupić
tarcice, ponieważ musi być słucha. A w na kolejnych Sesjach będą wnioski o kolejne
dofinansowanie.

5) odpowiedzi na pisma udzielone na Sesji z dnia 25 lutego 2009r;

6) pismo z sądu w sprawie wezwania strony do osobistego stawiennictwa;

Sąd Okręgowy w Łodzi I Wydział Cywilny wzywa Panią, aby w dniu l kwietnia 2009 r.
o godz. 13:45 stawiła się w tym Sądzie w sali nr 141, gdzie będzie przesłuchanie w
sprawie z wniosku Andrzeja Szymańskiego o odwołanie od uchwały Rady Miejskiej.

7) pismo p. Sławomira Salamandry w sprawie oferty sprzedaży gruntów przy ul.
Granicznej;

Składam ofertę na sprzedaż gruntów położonych przy ul. Granicznej o powierzchni
12.69ha o numerach działki 633,635 za cenę 2 zł za 1m² czyli 20 tys. za 1 ha.

8) pismo p. Piotra Wierzbickiego;

Od ponad sześciu lat czyli od mojego odejścia ze spółki, ale także wcześniej
próbuje się wmówić opinii publicznej, że mój brak wiedzy i kompetencji w temacie
zarządzania spółką wywarł niekorzystny wpływ na jej funkcjonowanie. Oskarżenia
prezesa Materki na sesji w dniu 27 czerwca zmobilizowały mnie do tego aby na
podstawie dowodów ( bo tylko one stanowić mogą o winie lub niewinności
człowieka),wykazać że zarzuty na temat mojej pracy w spółce są nieprawdziwe, a
dalsze ich rozpowszechnianie może ujemnie wpłynąć na moją egzystencje.
Mógłbym przedstawić temat na sesji Rady co byłoby z mojej strony
wykorzystanie prawnie przysługującej mi formy obrony, ale nie chcę być
posądzanym o upublicznianie sprawy. Niemniej chcę ostatecznie przedstawić
dowody, które udało mi się zgromadzić i chociaż trochę to trwało to myślę, że było
warto. Z dokumentów wynika jednoznacznie, że kierowałem spółką w sposób zgodny
z prawem, a zarzuty kierowane przez prezesa są bezpodstawne albo są próbą
zatuszowania własnych błędów o ile są to tylko błędy. Oto dokumenty:

Dot Uchwały Rady Gminy nr 185/XXXVI/200l
-zarządzenie sygn. akt XX Ns. Rej. KRS 5160/01/385 z dnia 10 września 2001r,
czytamy w nim „we wniosku KRS-z3 błędnie wypełniono pole C4 rubryka 42.
Należało je przekreślić, albowiem z załączonej kserokopii wypisu aktu
notarialnego z dnia 15,05,2001r. nie wynika żadna umowy spółki'' i daiej „ po
rozpoznaniu w dniu 10 września 200ir w Łodzi na posiedzeniu niejawnym sprawy
wniosku MIG-MA o wpis zmian do KRS - rejestru przedsiębiorstw zarządza: zwrot
wniosku.
Z tego zapisu wynika jednoznacznie, że nie zachodzi tu czynność zmiany umowy
spółki a obniżenie kapitału zostało dokonane na podstawie art. 9 statutu spółki
( kapitał zakładowy spółki może zostać podwyższony o 100% jego wartości na
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mocy uchwały Zgromadzenia Wspólników), w związku z art.257§lKSH (Jeżeli
podwyższenie kapitału zakładowego następuje nie na mocy dotychczasowych
postanowień umowy spółki przewidujących maksymalną wysokość  podwyższenia
kapitału zakładowego i termin podwyższenia, może ono nastąpić jedynie przez
zmianę umowy spółki) .
Nie było zmiany umowy spółki stwierdza jednoznacznie KRS, podziela to
stanowisko prokuratura rejonowa i apelacyjna (umarzając dochodzenie w sprawie
niedopełnienia przeze mnie obowiązków służbowych w tym temacie).
W celu rozwiania jakichkolwiek wątpliwości pozwolę sobie zacytować za Polską
Fundacją Promocji Kadr,  która  w  książce Prawo  Spółek wyjaśnia  cyt.  „  w
umowie  spółki   można  zastrzec,  że podwyższenie kapitału zakładowego spółki do
określonej kwoty i w określonym terminie nie wymaga zmiany  umowy  spółki.
Podwyższenie  takie  następuje w  formie  zwykłej   uchwały zgromadzenia
wspólników".
W tej sytuacji nie mają zastosowania przepisy zawarte w piśmie burmistrza z dnia
01 marca 2003r pn. „wezwanie do zapłaty".
Jeśli ktoś tego nie rozumie to już jego problem, ale jeśli celowo wprowadza w błąd
opinie publiczną, instytucje rządowe i samorządowe to popełnia czyn karalny .

Dot. Uchwały Rady Gminy nr 27O/XLIX/20O2
-postanowienie sygn. akt XX Ns.-Rej. KRS 477/05/473 z dnia 31 stycznia
2005r, z treści postanowienia „ po rozpoznaniu w dniu 31 stycznia 2005roku w
Łodzi na posiedzeniu niejawnym w sprawie wniosku MIG-MA sp. Z o.o. w Żychlinie
o wpis zmian do Krajowego Rejestru Sądowego - rejestru przedsiębiorców
postanawia:
1. odmówić dokonania wpisu".

Art. 9.1. stanowi że: dla podmiotu wpisanego do rejestru prowadzi się odrębne
akta rejestrowe obejmujące w szczególności dokumenty stanowiące podstawę
wpisu. Jeśli sąd rejestrowy postanowił odmówić dokonania wpisu, jest rzeczą
oczywistą że i w przypadku tej uchwały nie była to zmiana umowy spółki.
A zatem KRS podzielił moje stanowisko w tej sprawie oraz stanowisko Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy, której była Pani członkiem a która to komisja stwierdza w
swoim protokole „ wezwanie do zapłaty Zarządu Spółki MIG-MA wraz z ustawowymi
odsetkami na rzecz Wspólnika pozostaje w kolizji z w/w Uchwała Rady. Brak lest
wskazania podstawy prawnej upoważniającej Zgromadzenie Wspólników do
wystosowania w/w wezwania"

W świetle tych dokumentów zarzut jakobym nie potrafił załatwić spraw spółki
w KRS-e    jest bezzasadny i nieprawdziwy . Jeśli zatem postanowienia KRS-u są
poprawne i obowiązujące a inaczej być nie może to w mojej ocenie:

- raport p. Juszyńskiego to zwyczajna makulatura a zapisy w nim zawarte
pozostają w kolizji z obowiązującymi przepisami.

- środki finansowe stanowiące wynagrodzenie dla kontrolującego w kwocie 6 tyś. to
marnotrawstwo publicznych pieniędzy.

- „wezwanie do zapłaty" z dnia 10-03- 2003r jest niezgodny z ksh oraz uchwałą Rady
Gminy brak reakcji rady na błędną realizację swoich uchwał.

- przyjęcie i realizacja tegoż dokumentu to działanie na szkodę spółki na kwotę około
5Otys.zł.

- zmiana bilansu przez prezesa Materkę za rok 2002 to zafałszowanie rzeczywistej
kondycji spółki i wprowadzenie w błąd organów rządowych i samorządowych
(oświadczenie Gł. księgowej )

- podobnie z bilansem spółki za rok 2005 i 2006 wynika z konsekwencji
wcześniejszych błędnych decyzji i nie uwzględnienia postanowienia KRS-u z dnia 31
stycznia 2005r.

- przyjęcie przez Zgromadzenie Wspólników powyższych bilansów świadczyć może o
niedopełnieniu obowiązków nadzoru itp.
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Czy na podstawie przedstawionych dokumentów można domniemywać, że zachodzi
popełnienie przestępstwa i próba teoretyzowania faktów w celu wprowadzenia w
błąd radnych i nie tylko, myślę że Tak, ale Pani będzie musiała się z tym
zmierzyć.

Nie kieruję się nigdy aktem zemsty, jak twierdzi p. Materka. Gdyby tak było to mając
ten materiał, poszedłbym do prokuratora w ramach "rewanżu" za niesłuszne donosy
na mnie w roku 2000 i 2003. Ale jeśli ktoś lubi takie fajerwerki to dlaczego mam mu
ich pożałować, tym bardziej że przy okazji trafiły mi się dokumenty, które mogą
świadczyć o nieprawdziwych danych.przekazywanych w temacie strat spółki za rok
2006, chodnika w Śleszynie, nieprawidłowości w gospodarce odpadami oraz braku
reakcji ze strony instytucji nadzorczych. Może się tak zdarzyć, że przy okazji
komuś, komu nie chciałbym przysparzać kłopotów trochę się oberwie za co z góry
serdecznie przepraszam. Zgromadzone przez sześć lat wycinki z prasy, biuletynów i
protokołów obrad sesji stanowią materiał dowodowy dla sądu w sprawie o
zniesławienie ale nie pędzę z tym do sądu. Owszem zbieram te materiały i patrzę
ile świństw trzeba zrobić ale to już nie moja wina.
Jeśli zabieram głos w sprawach spółki to dlatego, że nie chcę aby mój wkład pracy (i
nie tylko mój) włożony w ratowanie tej spółki został zaprzepaszczony, jeśli zaś
odczuwam ujemne skutki jej działania to pytam i mam prawo otrzymać odpowiedź,
nawet jeśli jest ona lakoniczna i pozbawiona jakiegokolwiek sensu lub zawiera w
swej treści nieprawdę. Forma i treść świadczą o odpowiadającym, mnie nic do tego,
jeśli ktoś chce z siebie robić palanta to ma takie prawo w końcu żyjemy w wolnym
kraju.

Przewodnicząca Rady – przypomniała że  30 kwietnia mija termin składania
oświadczeń majątkowych.

p. Robert Stasiak – podziękował bardzo serdecznie pani sołtys Ewie Bagnowskiej
za przygotowanie planu Odnowy Sołectwa Drzewoszki i tym samym chce
zainspirować pozostałych sołtysów aby pokusili się o takie projekty, bo wówczas
nasz gmina będzie wyglądała zupełnie inaczej.
Do wypowiedzi Burmistrza, że faktem jest że bez zaciągnięcia kredytu nie da się nic
wybudować, odnowić. Tylko należy zastanowić się, czy kiedyś będzie nas stać na to,
by te pieniądze zwrócić.

p. Andrzej Szymański – proszę powiedzieć na jakim etapie jest inwestycja budowy
bloku, przejęcia terenu przez spółdzielnie zgierską, i czy wiadomo, że ta spółka jest
obecnie w poważnych tarapatach finansowych?

Burmistrz – jest w stałym kontakcie. Z tego co nam wiadomo towarzystwo
budownictwa  a nie spółdzielnia nie ma żadnych problemów. Niestety recesja, która
się udziela wszystkim, udzieliła się również temu towarzystwie budownictwa
mieszkaniowemu. Prezes spółki w terminie do 20 kwietnia 2009r. ma  przedstawić
informację dotyczącą sposobu finansowania tej inwestycji w Żychlinie.
Na koniec miesiąca będzie mógł  przedstawić szerzej tą informację. Zgodnie z
założeniami prezes TBS-u   zgierskiego ma rozpocząć budowę jeszcze  w tym roku.

p. Andrzej Szymański – zastanawia się czy my jako radni nie powinniśmy
wnioskować o udzielenie nam informacji, czy ta przekazana przez nas nieruchomość
nie została obciążana na inną inwestycję?
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Burmistrz – procedowanie w tym zakresie jeszcze się nie zakończyło. W chwili
obecnej nie ma możliwości obrotem tą nieruchomością. Potrzebne jest Walne
Zgromadzenie członków TBS-u, by przyjąć nas w poczet.

Wszystkie pisma stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

Do p – tu 8.
Przyjęcie protokółu Nr XXXV/09 z dnia 25 lutego 2009r.

Przewodnicząca Rady – czy są uwagi do przedłożonego protokołu?

GŁOSOWANIE:

Za -                   9
Przeciw –          1
Wstrzymał się – 2

Stwierdzam, że Rada protokół przyjęła Nr XXXV/09 z dnia 25 lutego 2009r.

Do p – tu 9.  Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady – na tym zakończyliśmy dzisiejszą Sesję, dziękuje Państwu
za przybycie.

Zamykam obrady XXXVI  Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                               Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                              /-/Zofia Pilarska

Protokółował

Martyna Tołczyk


